

基督教宣道會大澳幼稚園

CHRISTIAN & MISSIONARY ALLIANCE TAI O KINDERGARTEN

通告：親子聖誕慶祝會

Ref 2019 -027

親愛的家長：

聖誕節將至，為迎接這個普天同慶的大日子，本園於12月19日(星期四)下午六時三十分舉行「親子聖誕慶祝會」，現誠邀貴家長與子女一同出席「親子聖誕慶祝會」。

由於當天晚上舉行聖誕聯歡會，上午為正常上課時間，全日班安排午餐後放學，為使當日之表演能順利進行，下午讓學校教職員預備晚上活動佈置，煩請家長於晚上6時帶幼兒回校，預備化妝及更換表演服裝，齊來慶祝聖誕節。此活動得以順利進行，實在感謝各位家長支持，不便之處，希望家長見諒，謝謝！

現將安排列寫如下：

日期：2019年12月19日(星期四) 集合時間：下午6:00
活動地點：宣道會大澳堂 集合地點：宣道會大澳堂
活動時間：晚上6:30 - 8:00
服飾：整齊運動服(表演服飾由學校提供)。
費用：每位幼兒繳交20元，代辦聖誕禮物乙份
「親子聖誕慶祝會」完結後校方將派發茶點給幼兒帶回家。

(*如遇風雨的安排，由校方決定活動是否取消)

此致
貴家長

基督教宣道會大澳幼稚園
校長：陳美蓮謹啟

二零一九年十二月六日



回 條

Ref 2019 -027

通告 - 『親子聖誕慶祝會』

※ 請於12月11日(星期三)或之前將回條及費用交給班主任 1.

本人 * 同意 / 不同意 學生 _____ 班別 _____

出席參加「親子聖誕慶祝會」活動並連同現金港幣20元繳交聖誕禮物費用。

此 覆
基督教宣道會大澳幼稚園

*請圈出您的選擇

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

日 期：_____

2019-2020 1st term Parent -Child Christmas Evening Party Notice

06 December 2019

Dear Parents,

Christmas is coming soon, for celebrating this joyful festival. A Parent-Child Christmas party has been arranged for students on **19th December,2019 (Thursday)** at **6:00 pm.** Parents and children are welcomed to join the party together.

Please pay attention to the arrangement for the date **19th December,2019**: **School hour for morning class will remain as usual** For afternoon class, the school hour will be from *9:00pm to 1:00pm (after lunch)*. Teachers and staffs will prepare materials and props for the evening Christmas Party in the afternoon. Parents please accompany students to join the party at 6:00pm. We appreciate for all your supports to make this activity going smoothly,

thank you for your cooperation and sorry for any inconvenience.

Details are as follow :

Date : 19th December (Thursday) Gathering Time: at 6:00pm
Meeting place : Tai O Alliance Church
Venue : Tai O Alliance Church
Time : 06:30p.m.-08:00p.m.
Dressing : Winter Sport uniform *costume will be provided by school*
Fee : \$20 HKD per student *for Christmas gift*

The snack pack will be disturbed by the teacher after the Christmas Show

In case of bad weather conditions, the organizer can decide to cancel the event

Yours sincerely,
Principle
Ms. Maisy Chan
C & M A Tai O Kindergarten

✂-----Reply Slip-----

2019-2020 1st term Parent-Child Christmas Evening Party Ref 2019 -027

※ Please return the reply slip and fee to the teacher on or before 11 December (Wednesday) ※

To who may concern,

I *agree / disagree the student _____ Class _____ to join the

Performance session of Parent-Child Christmas party on 19th December, 2019 (Thursday).

Parent/Guardian's Signature: _____

Date: _____

__ (*please circle your option)